
Snåsa fjellstyre   MØTEBOK  

 

Sak nr.: 16/22        Møtedato: 30.08.22 

      

Saksbehandler: Vidar Formo      Arkiv nr.  

Godkjenning av innkalling og sakliste 

 

Saksopplysninger: 

Møteinnkalling og sakliste er utsendt på e-post før møtet.  

Forslag til vedtak: 

Møteinnkalling og sakliste godkjennes. 

 

VEDTAK: 

Møteinnkalling og sakliste godkjennes. 

 

 

 

 

Snåsa den 31.08.22 

 

 

Vidar Formo 

Fjelloppsyn/daglig leder 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Snåsa fjellstyre   MØTEBOK  

 

Sak nr.: 17/22        Møtedato: 30.08.22 

        

Saksbehandler: Vidar Formo      Arkiv nr. 012.1 

Referater 

 

Hovedtrekk fra drifta inne: 

- Oppfølging tildeling og fakturering småviltjakt og elgjakt 

- Skiltbestillinger leirplasser mm 

- Henvendelser på tlf og epost 

- Plan for tilretteleggingstiltak 

- Innspill arealdel kommuneplan 

- Saksbehandling, forberedelse saker 

- Administrasjon ifm taksering rype 

 

Hovedtrekk fra drifta ute: 

- Leirplasser Grønningen 

- Vask og oppfølging hytter 

- Kadaverregistreringer 

- Innsamling og registrering DNA-prøver 

- Hårfeller DNA-bjørn 

- Oppstart kavellegging Heggsjøstien 

 

Møter/befaringer: 

- Møte med Statskog om tilretteleggingstiltak 

 

Orienteringssaker i møtet: 

- Delegert vedtak fangstbegrensninger småvilt 2022/2023 

- Regnskapsrapport pr. august 

- Plan for tilretteleggingstiltak i statsallmenningen 

- Søknader om utvidelse av beiteområde, Raudbeinsetra saubeitelag og Skjækra 

sambeitelag 

- Status tjenestekjøpsavtaler og prosjekt 

- Status sikringsbu Nåvatnet 

Forslag til vedtak: 

Referater tas til orientering. 

 

VEDTAK: 

Referater tas til orientering. 

 

 

Snåsa den 31.08.22 

 

 

Vidar Formo 

Fjelloppsyn/daglig leder 

 

 

 



Snåsa fjellstyre   MØTEBOK  

 

Sak nr.: 18/22        Møtedato: 30.08.22 

         

Saksbehandler: Vidar Formo      Arkiv nr.  

Søknad om rivning og oppføring av nytt bygg på Grønningsseteren 

Hjemmel: 

- Seterforskriften § 10 

Saksdokumenter: 

- Søknad med vedlegg 

- Høringsuttalelse fra Statskog 

 

Saksopplysninger: 

Jostein Dahl eier og driver melkeproduksjon på gården Dæli Nordre, gnr. 46 bnr. 2 i Snåsa 

kommune. Gården har seter i Gaundal-Holden-Gjefsjø statsallmenning. Seteren drives som 

besøksseter, med servering av mat som er produsert på seteren. Seteren har status som «i 

bruk» etter fjellovens bestemmelser. 

 

I forbindelse med at det selges matprodukter på seteren, stiller Mattilsynet krav om at disse 

produktene produseres og oppbevares adskilt fra privat husholdning. Det er ikke mulig med 

dagens lokaler på seteren, og en ombygging av bygget som i dag brukes som lager, er 

påkrevd. Bygget er et reisverksbygg fra 1950-tallet, som er i dårlig teknisk forfatning. Det 

søkes derfor om tillatelse til å rive eksisterende bygg, og erstatte det med et nytt og tilpasset 

bygg på samme plass. Tegninger av rominndeling, snitt og fasade er vedlagt. 

 

Fjellstyret har sendt saken på høring til Statskog og Skækhere sijte. 

 

Statskog har ingen merknader til tiltaket. Det er ikke mottatt noen uttalelse fra Skækhere sijte. 

 

Vurdering: 

Når dages lagerbygg er i såpass dårlig teknisk forfatning, og uten fundamentering mot grunn, 

er det mest rasjonelt å rive dette og erstatte det med et nytt og tilpasset bygg. Det omsøkte 

tiltaket vurderes som formålstjenlig og påkrevd for å kunne opprettholde og videreutvikle 

drifta på Grønningsseteren. 

 

Forslag til vedtak: 

Med bakgrunn i behovet for eget lager og produksjonsrom for salgsvarer på seteren, 

godkjenner Snåsa fjellstyre rivning og oppføring av nytt lagerbygg/grovkjøkken på 

Grønningsseteren som omsøkt. Det forutsettes at tiltaket avklares i forhold til plan- og 

bygningslov m/forskrifter hos Snåsa kommune. 

 

VEDTAK: 

Med bakgrunn i behovet for eget lager og produksjonsrom for salgsvarer på seteren, 

godkjenner Snåsa fjellstyre rivning og oppføring av nytt lagerbygg/grovkjøkken på 

Grønningsseteren som omsøkt. Det forutsettes at tiltaket avklares i forhold til plan- og 

bygningslov m/forskrifter hos Snåsa kommune. 
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Snåsa den 31.08.22 

 

 

Vidar Formo 

Fjelloppsyn/daglig leder 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Snåsa fjellstyre   MØTEBOK  

 

Sak nr.: 19/22        Møtedato: 30.08.22 

         

Saksbehandler: Vidar Formo      Arkiv nr.  

Søknad om støtte til skiltlesningsbom – Storåsveien SA 

Saksdokumenter: 

- Søknad fra Storåsveien SA 

Saksopplysninger: 

Storåsveien SA søker om støtte på kr. 20 000 til montering av skiltlesningsbom. Bommen er 

montert nå i 2022, og hadde en innkjøps- og anleggskostnad på ca. kr 85 000. Vegen har før 

etablering av skiltlesningsbom hatt en årlig inntekt på ca. kr 100 000, men det burde vært opp 

mot det dobbelte for å kunne ta unna kostnader til brøyting vinterstid og vedlikehold 

sommerstid. 

 

Det er søkt om støtte på kr. 20 000 hver fra Snåsa fjellstyre, Statskog og Luru 

reinbeitedistrikt. 

 

Vurdering: 

All erfaring viser at å etablere fysisk bom med betaling, eller bom med skiltlesning, øker 

bominntektene til veien betraktelig. Dette gir igjen grunnlag for økt og bedre vedlikehold på 

veien, og vil redusere behovet for å innhente driftsstøtte fra fjellstyre m.fl. framover. 

 

Fjellstyret støttet tidligere i år en etablering av samme type bom på Roktdalsveien, og det er 

naturlig at det gis samme støtte til Storåsveien. 

Forslag til vedtak: 

Snåsa fjellstyre ser det som positivt og formålstjenlig at det etableres skiltlesningsbom på 

Storåsveien, og støtter søknaden som omsøkt med kr. 20 000. 

 

Styrets behandling: 

Lars Erik Almo ba om å få vurdert sin habilitet, da han er grunneier i Storåsveien og medlem i 

veistyret. Han ble kjent inhabil til å delta i behandlingen av saken, og nestleder Vigdis H. 

Belbo ledet behandlingen. 

 

VEDTAK: 

Snåsa fjellstyre ser det som positivt og formålstjenlig at det etableres skiltlesningsbom på 

Storåsveien, og støtter søknaden som omsøkt med kr. 20 000. 

 

 

 

Snåsa den 31.08.22 

 

 

Vidar Formo 

Fjelloppsyn/daglig leder 

 

 



Snåsa fjellstyre   MØTEBOK  

 

Sak nr.: 20/22        Møtedato: 30.08.22 

         

Saksbehandler: Vidar Formo      Arkiv nr.  

Priser for storviltjakt på statsallmenningen 2022 

 

Hjemmel: 

- Forskrift om jakt, felling, fangst og fiske i statsallmenning, § 18 

Saksdokumenter: 

- Prisliste elg 2022 

Saksopplysninger: 

Fjellstyret har tradisjonelt hatt en årlig gjennomgang av prisene på elgjakta i samband med at 

Nord-Trøndelag fjellstyresamband (NTFS) gir anbefaling til fjellstyrene om justeringer i 

prisen. For 2022 anbefaler NTFS at fjellstyrene justerer kilosprisen opp med 3,7 % fra 

fjorårets priser, for å dekke kostnadsveksten. Grunnavgiften pr. dyr holdes uforandret på kr  

4 000,- pr dyr. 

 

Vurdering: 

Snåsa fjellstyre har vanligvis fulgt anbefalingene fra NTFS når det gjelder pris på elgjakt, og 

det er bra at fjellstyrene i området ligger på et noen lunde likt prisnivå. En årlig liten 

prosentvis økning er bedre enn om man må ta større økninger i enkeltår.  

 

Prisen på skutt hjort på statsallmenningen følger samme prisliste pr. kilo som for elg. 

 

Avgift på dagskortjakt på elg holdes uforandret på kr 150 pr jeger/dag. 

Forslag til vedtak: 

Med bakgrunn i anbefalinger fra Nord-Trøndelag fjellstyresamband øker Snåsa fjellstyre 

prisene pr kilo på skutt elg/hjort med 3,7 % fra fjorårets priser. Grunnavgiften holdes 

uforandret til kr. 4 000,- pr dyr. Avgift og bestemmelser rundt dagskortjakt på elg videreføres 

som tidligere vedtatt. 

 

Styrets behandling: 

Saken ble diskutert, og det var enighet i styret for å beholde forslag til vedtak, men at man 

burde vurdere økning av grunnavgifta før neste års jakt. Dette tas med videre til diskusjon i 

NTFS. 

 

VEDTAK: 

Med bakgrunn i anbefalinger fra Nord-Trøndelag fjellstyresamband øker Snåsa fjellstyre 

prisene pr kilo på skutt elg/hjort med 3,7 % fra fjorårets priser. Grunnavgiften holdes 

uforandret til kr. 4 000,- pr dyr. Avgift og bestemmelser rundt dagskortjakt på elg videreføres 

som tidligere vedtatt. 
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Snåsa den 31.08.22 

 

 

Vidar Formo 

Fjelloppsyn/daglig leder 

 

 

Vedtaket kan iflg. § 28 i Forvaltningsloven, påklages. En eventuell klage skal være skriftlig 

og sendes Snåsa fjellstyre innen 3 uker fra mottak av dette vedtak eller kunngjøring. Parter 

har rett til innsyn i sakens dokumenter jfr. Forvaltningsloven §§ 18 og 19. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Snåsa fjellstyre   MØTEBOK  

 

Sak nr.: 21/22        Møtedato: 30.08.22 

         

Saksbehandler: Vidar Formo      Arkiv nr.  

Forespørsel omkring vinterparkering for Roktdalsveien 

 

Saksdokumenter: 

- Epost fra leder i Roktdal veiforening 

 

Saksopplysninger: 

Fra leder i Roktdal veiforening, Morten Aasheim, har fjellstyret mottatt en henvendelse 

angående vinterparkering på Roktdalsveien. Aasheim har blitt kontaktet av de nye 

grunneierne på Vesterås, hvor hovedparten av vinterparkeringa foregår i dag. Grunneierne 

ønsker en bedre avtale på omfang og vilkår for bruken av arealet. 

 

Aasheim skriver i eposten at veiforeninga ikke har brukt eller tatt initiativ til vinterparkering. 

Veiforeninga har imidlertid tatt på seg å innkreve avgift for vinterparkeringa, da de har et 

innkrevingsapparat for bompenger. Aasheim mener det er opp til Snåsa fjellstyre og Snåsa 

kommune å arbeide videre med en grunneieravtale her. 

 

Vurdering: 

Hovedparkeringa vinterstid for ferdsel til Roktdalen og Skjækra var lenge ved krysset til 

Nyseterveien. Her sørget veiforeninga for brøyting, og det ble innkrevd veiavgift/ 

parkeringsavgift. Parkeringa ble stort sett tatt opp til vinterferietid. I tillegg brøytet tidligere 

grunneier og bosatt på Vesterås, Odd Vesterås, til seg selv og en liten utkjøring ved dagens 

parkering på Vesterås.  

 

I forbindelse med etablering av innfallsportene i kommunen, og oppsetting av skiferbauta, var 

fjellstyret i kontakt med Odd. Det ble da avtalt at fjellstyre kunne fjerne noen tre slik at det ble 

mulighet for å brøyte noe større parkering på Vesterås. Snåsa kommune fikk da også i en 

periode driftsmidler fra nasjonalparkforvaltningen for brøyting på innfallsportene. 

 

Det er naturlig at dagens eiere på Vesterås ønsker en avtale på bruk av området til parkering. I 

forbindelse med det, bør det ses på en liten utvidelse av parkeringsmulighetene der. Samtidig 

må man ta hensyn til at Roktdalsveien relativt tidlig blir snøfri den første biten, og at det blir 

behov for vinterparkering lengre inn. Den fremste biten av veien er nå forsterket, og tåler 

bedre noe trafikk på våren.  

 

Ved de andre fjellveiene på Snåsa er det veiforeningene som organiserer vinterparkering og 

brøyting. Det er naturlig at det er likt også for Roktdalsveien. Det er veiforeninga som kjenner 

veien og belastningen på den, og når det er eventuelt skal brøytes og tilrettelegges for 

parkering lengre inn på veien. Brøytinga må finansieres ved bompenger/parkeringsavgift, og 

mulig tilskudd fra nasjonalparkforvaltningen. Som nå, kan det også avtales ordning med de 

største aktørene for dekning av eventuelt underskudd på brøytekostnader. Ved etablering av 

større /ny vinterparkering, er det også naturlig at de største aktørene bidrar med tilskudd til 

dette. Selv om det nå legges opp til skiltlesningsbom på veien, bør det være mulig å legge til 

rette for innbetaling av parkeringsavgift med elektronisk betalingsløsning. 

 

 



Snåsa fjellstyre   MØTEBOK  

 

Forslag til vedtak: 

Snåsa fjellstyre mener det er naturlig at det er Roktdal veiforening som inngår avtaler og 

organiserer brøyting og vinterparkeringer på Roktdalsveien. Veiforeninga har et system for 

innkreving av bompenger/parkeringsavgift, og har størst kompetanse til å vurdere alternative 

vinterparkeringer ut fra forholdene og belasting på veien. 

 

VEDTAK: 

Snåsa fjellstyre mener det er naturlig at det er Roktdal veiforening som inngår avtaler og 

organiserer brøyting og vinterparkeringer på Roktdalsveien. Veiforeninga har et system for 

innkreving av bompenger/parkeringsavgift, og har størst kompetanse til å vurdere alternative 

vinterparkeringer ut fra forholdene og belasting på veien. 

 

 

Snåsa den 31.08.22 

 

 

Vidar Formo 

Fjelloppsyn/daglig leder 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


